
Kelstrup, d 19/9 2013

Fra Hanne Johanneson

Hej: Vil så gerne have et svar, en forklaring på følgende: Hvorfor køres der grise ud fra Danmark for at blive 
slagtet? Ja, det ved jeg jo godt, det er for at tjene penge…..fordi vi i Danmark bl.a har for høje lønninger!!!! 
Jamen for pokker da, det har vi jo fordi vi skal betale skat og afgifter på alt for at firmaet Danmark kan løbe 
rundt! Og jeg elsker mit land og vores sikkerhedsnet ved sygdom, arbejdsløshed etc, det er enestående!
Men, det må da kunne gøres anderledes på f.eks slagteri området så arbejdspladserne blev i landet og så 
dette forfærdelige dyrplageri hører op!

Jeg væmmes og bliver så ked af det når jeg kører forbi disse lastbiler! 

Vi bider os selv i halen og dræner vores land……

I, politikerne må da kunne indse dette vanvid og gøre noget ved det, personligt føler jeg en dyb og inderlig 
afmagt….

Hilsen fra Hanne Johanneson
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